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Summering av säsongen 2020/2021 
 
En andra säsong kantad av Corona pandemin var ett konstaterande, när vi gick in i denna säsong. En av våra 
större utmaningar var att fortsätta utveckla våra medlemmar i alpin skidåkning, med bakgrund att vår 
hemmabacke var stängd under hela föregående säsong och skidanläggningarna i de svenska fjällen tvingats 
stänga tidigare pga pandemin. 
 
Dessa förutsättningarna innebar att vi tvingades planera för tränings, tävlings och lägerverksamhet med hänsyn 
till FHM, RF SISU, Skidförbundet och Gävleborgs läns/Gävle kommuns riktlinjer Detta har inneburit att mycket tid 
har lagts på att tolka information från ett flertal olika kontaktytor, forum, ”webinarier”, information från olika 
hemsidor. Inte nog med det har vi samtidigt varit tvungna att handskas med tuffa förutsättningar för 
snösprutning, bla. en mild vinter, kraftiga vattenrestriktioner, stängda snökanoner under goda förhållanden för 
bullerutredningar och som råge på det kommunala regler för att få tillgång till träning i vår hemmabacke. 
Snösprutningen drog ut på tiden, vilket tillsammans med en mild vinter gav oss relativt få veckor med träning i 
hemmabacken. 
 
Ett fokusområde har varit att fortsatt vårda våra goda relationer med våra viktigaste intressenter Gävle kommun, 
Kungsbergets Fritidsanläggning AB, Kungsbergets Alpina skidklubb, gällande samarbeten och gemensamt fokus 
på skidglädje. Intresset för klubben ökar markant och medlemsantalet lika så.  
 
Med säsongen i backspegeln kan vi konstatera att vi trots dessa förutsättningar ändå lyckats med följande: 

- Fortsatt ökning av aktiva medlemmar 
- Ett antal nya tränare har engagerats i träningsverksamheten samt genomfört barntränarutbildning för 

ett antal nya och gamla tränare.  
- Otroligt medlemsengagemang för att säkerställa träning och tävling i vår hemmabacke 
- Genomfört familjeläger i Duved, Åre för första gången med mycket positiv respons 
- Genomfört ytterligare läger och lagt grunden för ett vårläger till kommande säsong 
- Mängder av skratt och engagemang från både aktiva medlemmar, föräldrar och ledare 
- God dialog och samarbete med våra viktiga intressenter våra kära sponsorer, Kungsbergets 

Fritidsanläggning, Kungsbergets Alpina skidklubb och Gävle kommun Kultur & Fritid 
- Installera bredband via fiber, en viktig förutsättning för att bla. kunna erbjuda Livesändningar av våra 

tävlingar, effektivisera planeringsarbete för ledare och styrelse genom digitala möten. 
- Genomfört ett antal klubbtävlingar inom vårt distrikt 

 
Vi kan konstatera att de träningar, tävlingar och läger vi lyckats genomföra under säsongen har bjudit på mycket 
god stämning inom klubben med bredd och god uppslutning, även om vi saknar möjligheten till fri hopp och lek 
utan hänsyn till avstånd och härliga samtal med föräldrar i backen vid våra tränings-/tävlingstillfällen. 
 
Vi är glada att i dessa tider, med pandemi, ha en ekonomi i balans med ett positivt resultat, vilket till stor del 
möjliggjorts genom stöd från våra sponsorer och bidragsgivare. Klubben har gjort ett positivt ekonomiskt 
resultat. Detta har uppstått genom att vi under året har arbetat utifrån en stram budget och att många 
aktiviteter uteblivit med anledning av restriktionerna kopplat till Covid-19.  
 
 
I Hemlingby har vi som ett led i att begränsa spridningen av Covid-19 valt att hålla kiosken stängd, vi har inte 
heller kunnat arrangera Skidförbundets ”Alla i bana”.  Det är något som på sikt är skadligt för vår 
klubbverksamhet, då detta är goda tillfällen för oss att presentera skidåkningen för nya barn och ungdomar i 
Gävle kommun, en av hörnstenarna i vår värvningsverksamhet. 
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Gävle Alpina är som de flesta ideella föreningar beroende av föräldrar och medlemmars engagemang och vilja att 
ta på sig uppgifter och att avsätta tid för att bidra i klubbens verksamhet. Vi kan även efter denna säsong 
tacksamt konstatera att engagemanget från medlemmar och föräldrar varit mycket stort, resultatmässigt och 
sett i nedlagd tid. Det är en viktigt förutsättning för att kunna bedriva och genomföra vår klubb- tränings- och 
tävlingsverksamhet.  
 

Verksamhetsredovisning 
Föreningsarbete 
Föreningsarbetet har styrts i enlighet med den fastställda verksamhetsplanen 2020/2021. Den nya 
verksamhetsplanen presenteras inför och fastställs vid det ordinarie årsmötet om stämman så önskar. 
 
Under säsongen har Gävle Alpina varit arbetat aktivt inom många områden. Nedan listas några av de 
viktigaste aktiviteterna vi valt att lyfta: 
 
 
Investeringar/utveckling av Gävle Alpina 
• Investerat i installation av bredband via fiber 
• Investerat träningsmaterial både tidtagning, käpputrustning  
• Investerat i säkerhetshöjande åtgärder som vikkäppar för SG träning 
• Investerat i en högtalaranläggning  
• Investerat i västar för de yngre åkarna för att ökad samhörighet och säkerhet i samband med träning 
• Klubben har under året även valt att byta klubbjackor och dessa är framtagna i samverkan med HUSKY SKI 

WEAR.  
 
Utbildning och kompetensutveckling  
• Har legat på is till följd av Covid-19 restriktioner. Digitala lösningar har erbjudits av skidförbundet, men 

nekats av våra ledare i våra yngre grupper. 
• Barntränarutbildning, en internutbildning för tränare i de yngsta grupperna. 
• Genomfört registerkontroll på våra tränare, lagledare och styrelse. 

 
 
Läger och tävling 
• Erbjudit träningsläger i Åre, Duved för första gången i klubbens historia. En milstolpe som säkerligen 

kommer att återupprepas. 
• Arrangerat ett flertal distriktstävlingar 
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Samarbeten med våra viktiga partners 
• Kungsbergets alpina, Branäsgruppen (Kungsberget)  och Friluftsfrämjandet 
• Under året har klubben haft en tät dialog med Gävle kommun kring de gemensamma frågor som finns 

angående drift och utveckling av Hemlingby fritidsområde. Bl.a. om snösprutning, pistning. Vår 
uppfattning är att dialogen har fungerat bra och varit konstruktiv. Vi är glada att man i år ändrade policyn 
att öppna hela Hemlingbyområdet, det är en av orsakerna till att vår hemmabacke öppnade denna säsong 
med hänsyn till den begränsade kapaciteten på snösprutning. Till kommande säsong kommer arbete göras 
för att hitta lösningar på att säkra så väl vatten som kanon kapacitet, vi har stora förhoppningar på 
förbättringar. 
 

Städ och fixardag 
• Har i år varit uppskjutet, det finns mindre, prioriterade och avgränsade aktiviteter som ändå genomförts i 

mindre arbetsgrupper. 
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Verksamhetsmål – klubbnivå 
 
 

Fleråriga verksamhetsmål Måluppfyllelse Kommentar 
Klubben bör bestå̊ av minst 120 aktiva åkare  

 
131 aktiva åkare vid slutet av 
säsongen! 

Klubbens kassa bör vara minst 35% av 
omsättningen för att skapa en långsiktig ekonomisk 
stabilitet   

 

Tränardensiteten bör vara minst 1 per 5 aktiva 
åkare vid snöträning  

 

Målet är inte fullt uppnått i alla 
träningsgrupper. Därför 
behöver  Gävle Alpina arbeta 
aktivt för att utveckla fler 
tränare till våra 
träningsgrupper.  

Prioritera genomförandet samt ekonomisk 
subventionering familjelägret vid 
verksamhetsplanering och budgetarbete.  

 

Genomfört utan subventioner i 
år, lägret genomfördes utan 
gemensam bokning, transport 
eller dyl. till följd av pandemin. 

Ökad delaktighet i verksamheten avseende 
ansvarsroller enligt den organisationsplan som 
fastställs av styrelsen. Detta uppnås genom att 
stärka klubbtillhörighet samt förstärkt 
kommunikation 

 

  

 
Fleråriga resultatmål Måluppfyllelse Kommentar 
3 individuella placeringar inom topp 20 vid LVC final 
eller motsvarande  

 

Pga. snöbrist och den 
pågående pandemin blev det 
ingen LVC-final . 

Minst ett utbildningstillfälle för föräldrar och ledare 
i sportens säkerhet, etik & moral  

 

Minst 50% åkare per grupp i Gästrike cupen 

 

Stor delaktighet i våra 
träningsgrupper under de 
tävlingar som kunde 
genomföras 

Minst 20% av Gävle Alpinas åkare representerade 
vid Orsa Cup och Hansdotter cup 

 

Varken Frida Hansdotter eller 
Orsa cup kunde genomföras 
pga pågående pandemin 

Arrangera en deltävling i Ski cross ”Next Generation 
cup” säsongen 2020/2021 N/A 

Gävle Kommun har ännu inte 
möjliggjort nedfarter för  
Ski-cross 
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Åriga resultatmål Måluppfyllelse Kommentar 
Minst 50% åkare U10> i Orsa Craft cup 

 

Orsa cup kunde inte 
genomföras pga den pågående 
pandemin 

Arrangera minst en PSL lagtävling med mix 
av träningsgrupperna under säsongen 
2019/2020  

Ingen PSL tävling genomfördes 
pga den pågående pandemin 
och snöbrist i Hemlingby 

Att öka antalet åkare i U8 samt 
åtminstone bibehålla alla åkare i U10  

 

Att erbjuda fler åkare >U14 
barntränarutbildning inom klubbens regi  

 

Att skapa förutsättningar för ungdomar 
U16 och uppåt att finna motivation att 
fortsätta vara aktiv i Gävle alpina genom 
roliga tävlingar, möjlighet att delta som 
tränare och ledare åt våra träningsgrupper 

 

Svårt mål i och med 
träningsförbud till följd av 
pandemin 

Öka antalet träningar och ökad utmaning 
med fokus på GS i alla träningsgrupper 

 

GS har tränats i alla 
träningsgrupper (?) utom vår 
yngsta grupp där detta mål 
inte är aktuellt.  
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Tränings och Tävlingsverksamheten 
LOK-stödsberättigad verksamhet 
 
Tabell flerårsjämförelse 

 2021 2020 2019 2018 2017 
Totalt antal genomförda 
träningstillfällen och 
sammankomster 

194 298   439    273 304 

Totalt antal genomförda 
deltagartillfällen 

1696 2138 2289 2477 2422 

 
Not. Verksamhetsåret 2021 påverkades träningen till följd av den pågående pandemin, hantering av 
restriktioner och minskade möjligheter till träning. 
 
Läger 
Vi har kunnat erbjuda sex träningsläger och några träningsdagar i Kungsberget och i hemmabacken i Hemlingby 
under säsongen: 
 
SWE 1 V46 i Hamra   
Fart V3 i Björnrike 
Begränsat familjeläger V i Åre, Duved 
Träningsdagar i Kungsberget och i Hemlingby 
 
Inställda läger SWE 2 V48 i Björnrike, SWE 3 V50 i Björnrike, SWE 4 V11 i Björnrike Helgläger U8-10 till följd av 
den pågående pandemin. 
 
 
Tävling 
Gästrike Cup, GC:  
Gästrike cup blev tyvärr även i år avkortad, totalt fem deltävlingar kunde på anpassat sätt genomföras och 
uppskattades av såväl äldre som yngre åkare. Prisutdelning har ännu inte kunnat genomföras och planeras 
genomföras under försäsongsträningen. 
 
Lilla världs cupen, LVC: 
Inställt till följd av Covid-19 pandemin. Särskilt tråkigt eftersom det var planerat att genomföras för U12 och 
U14 i Kungsberget med GASK och KALP som arrangörer. 
 
USM: 
USM-kval 10 Starter i totalt 7 deltävlingarI  
USM-finalen i Duved var inställd pga den pågående pandemin  

 
Regionverksamhet 
Ett par åkare deltog på träningsläger i såväl Norge, Juvas Hytta, samt i Funäs, Orsa mfl.  
Dessvärre är det fortsatt få åkare som deltar på dessa aktiviteter.  
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Träningsgruppernas redovisning för säsongen  

U8 (födda 2013-2016, (samt vissa födda 2012)) 
 
Korta fakta först 
Antalet tränande U8 medlemmar under hela säsongen: 65 st 
Antalet tränande U8 medlemmar under hela barmarksträningen: 39 st 
Antalet tränande U8 medlemmar under hela snöträningen: 64 st 
50 stycken av 64 deltagare under snösäsongen startade i minst 1 gästrikecup tävling.  
Total deltagarnärvaro på de 4 tävlingarna var 41%. 
6 st ledare deltog 1 av 2 dagar i barntränarutbildningen. 8 ledare gick dag 2, eftersom vissa redan  
deltog i fjolårets utbildning dag 1. 
 
Tränare:  
Jonas Lundqvist, tränaransvarig U8 
Marie Hiltula 
Marie Björk 
Lotta Thorbjörnsen 
Jonas Nilsson 
Niklas Sundberg 
Jan Karlgren 
Jennie Björk 
Johan Andersson 
Johan Malmberg 
Alva Hoel 
Hedda Nyström 
Stefan Schönnings 
  
Not.  
Aktiva tränare under året:  14 st. 4 nya har värvats in som tränare. Några hade till året flyttat upp till 
äldre grupper och andra slutat. 
 
Lagledare  
Susanne Pettersson 
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Säsongsstart och barmarksträning började 18 september. 
Aktiva under barmark: 39 st trots Covid-19 restriktioner och en del utomhusträning, aktiva under 
snöträningen: 64 st. Störst representation från årskullarna 2013 samt 2014 men också en ganska stor 
kull 2015. 
  
Barmarksträning 
Närvaro: 40 aktiva totalt. 17 aktiva var med vid fler än 50 % av träningarna och 33 aktiva med vid fler 
än 25 % av träningarna. 
Totalt erbjöd vi 17 träningstillfällen. Stängda inomhushallar och Corona restriktioner gjorde att vi 
körde utomhus inledningsvis och hade sedan en anpassad träning i uppdelade hallar och grupper 
övrig tid. Träningen fungerade bra men förståeligt att många valde att avstå inomhusträningen. 
Träning i form av lekar, stafetter och hinderbanor - en fortsättning på det lyckade konceptet från 
tidigare år. Planerade, roliga, jobbiga och gruppbildande träningar! Träning i Hemlingby och 
Solängsskolan flöt på ett bra sätt utifrån antalet aktiva. Bytet från Vikingaskolan till Solängsskolan var 
lyckat. Körde även ett föräldramöte utomhus. 
  
Snöträning 
64 aktiva totalt vid ett eller flera tillfällen vilket var en ökning med 25 aktiva från föregående år. 
Otroligt glädjande! Vi utökade antalet träningstillfällen per vecka från 1 till 2 och hade dessutom en 
öppen träningsdag. Detta då vi var tvungen att ändra träningsdag från fredag och valde att köra 
tisdag och söndag. Lördag morgon hade vi en öppen träning där de som var på plats uppskattade 
denna tid väldigt mycket. 36 aktiva var med vid minst 1 träning i veckan, 62 aktiva med vid fler än 25 
% av träningarna. Vi ökade antalet deltagare från föregående år med 25 aktiva och hade en väldigt 
positiv känsla på träningstillfällena. Träningen bedrevs i Hemlingby med ett dagsläger i Kungsberget. 
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Allmänt 
Deltagare i U8 gruppen ökade framförallt under december/januari och därefter tillkom deltagare 
hela säsongen. Detta var en utmaning vi fick anpassa oss till när ökningen tog fart. Ökningen skedde 
främst inom kullarna 2014 och 2015 där vi ökade med 23 barn, glädjande inför kommande säsong då 
dessa stannar minst ett år till i U8. Coronapandemi till trots lyckades vi ha en bra träning under året. 
Avsaknad av familjelägret i Hamra var dock stor och många föräldrar hade sett fram emot detta 
läger. Även trist att behöva ställa in Sverige 4 lägret i Björnrike. 
  
Bra tillgång på tränare under året så att träningarna kunnat bedrivas på ett bra sätt i små grupper om 
ca 5 aktiva per tränare i mindre grupper. Skönt att vi kunde få till en barntränarutbildning då många 
nya tränare tillkommit senaste åren. Upplägget på träningarna kördes på samma sätt som tidigare 
med några undantag: 

•         Gemensam samling - uppvärmning (åkare födda 2013 körde egen samling för att vi skulle 
kunna "se" alla och låta alla komma till tals) 

•         Indelning i stationer skedde detta år på plats med erfarenhet från tidigare träningar. 
Grupperna blev nog lite mer statiska mot tidigare säsonger. Inte lika stor variation på 
grupperna. Antalet aktiva som medverkade på träning ledde till detta. 

•         Gemensam avslutning. (åkare födda 2013 körde egen samling för att vi skulle kunna "se" 
alla och låta alla komma till tals 

•         Ett organiserat träningstillfälle för öppen träning uppskattades av de som var på plats. 

•         Med den mängd aktiva som är på träning behöver vi nog tänka till lite till kommande år 
när träningar börjar / slutar så aktiva hinner ta sig ifrån backen innan nya grupper anländer. 

 
I Skidförbundets "Den blågula vägen" finns beskrivet vad som förväntas klaras av när man är klar som 
U8. Övningarna/stationerna på träningarna planerades så att så många av dessa kriterier tränades i 
någon form på varje träning. Sammantaget blev även detta en rolig och lyckad säsong. 28 aktiva 
födda 2012 lämnar nu U8 för att ta steget till U10, detta är 12 mer än föregående år. 
  
Tävling 
Vi lyckades leva upp till målsättningen vi satte kring att 50% av deltagarna skulle testa Gästrike cup. 
Glädjande nog hade vi 50 deltagare som provade 1 gång och 36 stycken var med vid minst 50% av 
tävlingarna. Detta trots att 1 tävling var i Kungsberget där vi hade betydligt färre startande. På 
tävlingarna i Hemlingby snittade vi på 34 startande deltagare ifrån U8. 
  
Läger 
Vi genomförde ett tidigt dagsläger i Kungsberget (22 deltagare) men led sedan av lägerrestriktioner. 
Både det planerade Familjelägret i Hamra v 5 och Sverige 4 i Björnrike blev inställda. 
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Årliga resultatmål U8 Måluppfyllelse Kommentar 
Att ha roligt på träning både inomhus och på skidor
   

 

Att kunna åka på en skida i taget i grön terräng 
(ytterskida & innerskida)  

 

Att åka med parallella skidor  
 

 

Att kunna åka baklänges 
 

  

Att utveckla en bra och trivsam gemenskap inom 
gruppen    

  

Att lyssna på dina tränare och följ era 
gemensamma spelregler  

  

Att behärska teknikpyramidens grunder, balans och 
position   

  

Att kunna balansera på ytterskidan 
 

  

Att hoppa i ett hopp 
 

  

Att banåkning inte är det viktigaste på träningen 
utan att barnen lär sig behärska skidorna och 
tekniken vid friåkning och att de ska bli kompletta i 
sin skidåkning. Detta som en viktig grund för att 
lättare klara av åkning i bana 

 

  

Att alla barn säger hej och hejdå vid varje träning 
och tävling  

  

Att lyssna på dina tränare och följ era 
gemensamma spelregler  
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U10 födda (2011-2012) 
Korta fakta först 
Antalet tränande U10 medlemmar under hela säsongen: 29 st 
Antalet tränande U10 medlemmar under hela barmarksträningen: 29 st 
Antalet tränande U10 medlemmar under hela snöträningen: 29 st 
23 stycken av 29 deltagare startade i minst 1 gästrike cup tävling. Total deltagarnärvaro på de 5 
tävlingarna var 51%. 
2 st ledare gick barntränarutbildningen. 
 
Tränare:  
Jonas Lundqvist, tränaransvarig U10 
Martin Östlund, tränaransvarig U10 
Övriga tränare: 
Jocke Wanner 
Stefan Abrahamsson 
Daniel Dahlgren 
Johan Malmberg 
 
Not. aktiva tränare under året:  8 st. 
 
Lagledare 
Linda Sahlin samt Niklas Åsberg 
 

 
 

Barmarksträning 
Närvaro: 29 aktiva totalt. 13 aktiva var med vid fler än 50 % av träningarna och 22 aktiva med vid fler 
än 25 % av träningarna. 
Säsongsstart och barmarksträning började 7 september och slutade 16 december.  Vi körde 
inledningsvis blandad MTB/cykelträning och barmarksträning i Hemlingby. När Corona 
restriktionerna lättade körde vi även inomhus träning i Solängsskolan.  
Totalt erbjöd vi 26 träningstillfällen. Träningen flöt på bra trots Corona restriktioner då vi kunde vara 
utomhus lite mer än vanligt. Träning i form av löpträning, stationsträning, lekar, stafetter och 
hinderbanor - en fortsättning på det lyckade konceptet från tidigare år. Bytet från Vikingaskolan till 
Solängsskolan var lyckat. Körde även ett föräldramöte utomhus. 
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Snöträning 
29 aktiva totalt vid ett eller flera tillfällen vilket var en viss ökning från föregående år. Vi kunde 
återigen träna i Hemlingbybacken vilket var glädjande men led av Coronarestriktioner främst under 
läger. Totalt 3 läger som blev inställda där vi får ta nya tag kommande år. Fast träningstid för 
öppenträning otroligt uppskattad och nyttig vilket är något vi får behålla kommande år. 

 

 

Allmänt 
Skönt att vara tillbaka i Hemlingbybacken men tråkigt med en Gästrike cup som fick ett hastigt avslut 
samt läger som blev inställda till följd av nya riktlinjer för hantering av den pågående pandemin. Att 
kunna ha så många träningar på hemmaplan var en starkt bidragande faktor till att vi hade så bra 
uppslutning på träningarna från tidigare år. Kul att så många var med på Gästrike cup under de 
tävlingar vi kunde köra. Många åkare tog stora steg framåt i sin utveckling och glädjen på topp under 
träningarna. Vi hade körde främst GS träning när vi var på plats i Kungsberget för träning. 
  
I Skidförbundets ”Den blågula vägen” finns beskrivet vad som förväntas klaras av när man är klar som 
U10. Övningarna/stationerna på träningarna planerades så att så många av dessa kriterier tränades i 
någon form på varje träning. Några av träningarna utfördes med gott samarbete tillsammans med 
KALP U10 i Kungsberget. Mycket lyckat med nya kontakter både bland främst tränare men även 
åkare. 
  
Bra tillgång på tränare under året så att träningarna kunnat bedrivas på ett bra sätt 
Upplägget för träningarna försökte köras på samma sätt som tidigare: 

•         Välplanerade träningar – plan redo och utskickad innan träningen. 

•         Indelning i stationer med olika redan förberedda övningar 

I Skidförbundets "Den blågula vägen" finns beskrivet vad som förväntas klaras av när man är klar som 
U8. Övningarna/stationerna på träningarna planerades så att så många av dessa kriterier tränades i 
någon form på varje träning. Sammantaget blev även detta en rolig och lyckad säsong. 15 aktiva 
flyttar nu upp till U12 och vi hoppas att många fortsätter. Detta är betydligt fler än föregående år. 
  
Tävling 
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Vi lyckades leva upp till målsättningen vi satte kring att 50% av deltagarna skulle testa Gästrike cup. 
Glädjande nog hade vi 51% deltagarnärvaro över alla 5 Gästrike Cup tävlingar. Tråkigt att inte kunna 
slutföra tävlingssäsongen pga Corona. Tävlingar utanför distriktet uteblev också pga. Corona. 
  
Läger 
Vi genomförde ett tidigt dagsläger i Kungsberget och kunde ha ett flyttat Sverige 3 läger till i Januari 
men led av lägerrestriktioner. Sverige 2 i Björnrike, Familjeläger i Hamra samt Sverige 4 i Björnrike 
kunde inte bedrivas som planerat. 
 

 
Årliga resultatmål U10 Måluppfyllelse Kommentar 

Samtliga mål i U8 
  

 

Börja och avsluta varje träning med GLÄDJE! 
 

 

Att barnen och ledarna uppträder på ett positivt 
och bra sätt på träning och tävling  

 

Att vara delaktig i att skapa en bra gruppkänsla 
genom att bl.a. lyssna på och se alla lagkamrater 
vid träning och tävling, ge beröm, göra sitt bästa  

  

Fråga tränaren om du inte förstår 
  

  

Att variera din skidåkning i och utanför pisten 
  

  

Åka med alla träningskompisar i liften vid varje 
träning och på tävling 
  

  

Att kunna åka skidans skärning i grön terräng 
  

  

Att kunna snurra 360 åt båda hållen med 
snökontakt 
  

  

Att kunna göra hockeystopp åt båda hållen 
  

  

Att kunna hoppa 2m 
  

  

Att kunna åka staket med rytm i blå terräng 
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U12 (födda 2009-2010) 
Korta fakta först 
Antalet aktiva U12 medlemmar under säsongen: 17 st 
Det var i snitt 13 åkare som startade i tävlingarna inom distriktet 
 
Tränare: 
Johan Malmberg, gruppansvarig 
Peter Lindberg 
Lotta Andersson 
 
Lagledare: 
Lina Kraft 
Maria Nässert 
 
Träning: 
Antal åkare: 17 st 
Antal Tillfällen: 70 

Barmark: 
Under senare delen av sommaren gruppen 1 gång med cykling eller tillsammans med 
barmarksträningen för U14/U16. Under hösten utökades träning med ett pass inomhus på 
Solängsskolan och ett pass i Hemlingby 
 
Snöträning: 
Snöträningen körde vi tillsammans med Kungsbergets U12-or, både i Hemlingby och i Kungsberget 
vilket ungdomarna uppskattar. Klubben erbjöd 2-3 träningstillfällen per vecka men vissa veckor 4 
pass. 
Till största delen körde vi i Hemlingby, träningen där var mycket uppskattad och det var hög närvaro 
även på de extra insatta passen på helger utanför ordinarie öppettider.  
Vid några tillfällen tränade vi i Kungsberget, det var inte lika hög närvaro på de träningstillfällena . 
 
 
Läger: 
Pga Covid-19 genomfördes bara 1 av 3 planerade försäsongsläger, det var planerat till Björnrike V46 
men pga snöbrist flyttades det till Hamra. Det var ett läger med väldigt dåliga förhållanden, det var 
varmt och regnigt och pga att det var många grupper där fick vi sena träningstider. V3 genomfördes 
ett fartläger tillsammans med KALP i Björnrike, som inspiratör och instruktör kunde vi med hjälp av 
Gästrike Skidförbund hyra in Hans Olsson. Tyvärr snöade det väldigt mycket och pga det blev 
fartträningen lidande. Det traditionsenliga familjeläger i Hamra flyttades pga Covid-19 till Duved V5. 
Där hade vi ett läger med fantastiska förhållanden, det var kallt men med ett underbart underlag.  
 
 
Tävling:  
Pga Covid-19 kunde distriktet endast genomföra 3 st tävlingar i Hemlingby och 2 i Kungsberget.   
Ingen LVC-final kunde heller genomföras eller några tävlingar utanför distriktet förutom Vemdalen 
wintergames kunde genomföras.  
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Årliga resultatmål U12 Måluppfyllelse Kommentar 
Samtliga mål i U10 
  

 

Att varje barn ges möjlighet att utvecklas som 
utförsåkare utifrån sina egna ambitioner och 
förutsättningar  

 

Att uppmuntras deltagande i nationella tävlingar 
och tävlingar utanför vårt eget distrikt inom ramen 
för klubbens målsättning  

Pga den pågående pandemin 
genomfördes inga tävlingar 
utanför distriktet 

Att arbeta för en god kamratskap i gruppen och bra 
och trivsam gemenskap inom klubben, säga Hej och 
Hejdå till alla  

  

Att träningen bedrivs i varierad terräng med både 
friåknings- och banåkningsövningar  

  

Att kunna använda alla kantregulatorer 
 

  

Att kunna åka på̊ en skida i bana i grön terräng 
(höger & vänster)  

  

Att kunna göra en sladdande rund sväng 
 

  

Att kunna hoppa och göra en 360 åt valfritt håll 

 

Några av åkarna behärskar inte 
denna färdighet 

Att träna alla discipliner i hemmabacken 
 

  

Att kunna friåka med fartkontroll i varierad terräng 
 

  

Att åkaren delvis tar ansvar för sin utrustning 
 

 

Att vara delaktig i introduktion i skidvård 
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U14-U16 (födda 2005-2008)  
Korta fakta först 
Antalet aktiva U14 medlemmar under säsongen:  4st 
Antalet aktiva U16 medlemmar under säsongen:  6st  
Antalet aktiva Jun medlemmar under säsongen:  4st 
 
Fördelning av åkare på tävlingar arrangerade i distriktet: 
 
 U14 U16 Jun 
GC1 3 2 1 
GC2 3 4 1 
GC3 3 1 0 
GC4 3 4 1 
Kungskombon 2 2 1 

 
Totalt genomfördes 81st träningstillfällen under säsongen 
 
Tränare: 
Christopher Noack, gruppansvarig samt Erica Söderström 
 
Lagledare: 
Linda Johansson, Carina Nyström, Maria Lindén 
 
Grupperna:  
Pga skador uteblev i stort sett den förväntade gruppen med juniorer, U14 och U16-grupperna är i 
stort sett intakta, pga flytt tappade vi en åkare. 
 
Barmarksträning: 
Säsongen 2020-2021 tränade U14, U16 och juniorerna tillsammans. Under våren och sommaren 
tränade gruppen 1 gång per vecka och i mitten av augusti ökade träningstillfällena till 3 gånger per 
vecka.  
 
Snöträning: 
På vintersäsongen tränade grupperna tillsammans med KALP’s U14, U16 och jun i Kungsberget 2 ggr 
per vecka. Ca hälften av träningarna tränade alla grupper tillsammans men på vissa träningar tränade 
grupperna var för sig.  I Hemlingby tränade grupperna också tillsammans men utan KALP.  
 
 
Läger: 
Pga Covid-19 genomfördes bara 1 av 3 planerade försäsongsläger, det var planerat till Björnrike V46 
men pga snöbrist flyttades det till Hamra. Det var ett läger med väldigt dåliga förhållanden, det var 
varmt och regnigt och pga att det var många grupper där fick vi sena träningstider. V3 genomfördes 
ett fartläger tillsammans med KALP i Björnrike, som inspiratör och instruktör kunde vi med hjälp av 
Gästrike Skidförbund hyra in Hans Olsson. Tyvärr snöade det väldigt mycket och pga det blev 
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fartträningen lidande. Det traditionsenliga familjeläger i Hamra flyttades pga Covid-19 till Duved V5. 
Där hade vi ett läger med fantastiska förhållanden, det var kallt men med ett underbart underlag.  
 
Tävling:  
Pga Covid-19 kunde vi endast genomföra 3 st tävlingar i Hemlingby och 2 i Kungsberget.   
Varken USM eller LVS kunde pga Covid-19 genomföra några finaler, inte heller några tävlingar 
utanför distriktet förutom Vemdalen wintergames kunde genomföras. 
 
Regionverksamhet: 
Det var endast en åkare som deltog i läger som ordnades inom regionsverksamheten. 
 
Extern träning: 
Någon enstaka åkare har utöver träning i klubbens regi tränat med externa aktörer som tex Team 
ASP, Pinnens racing eller Nyberg race camp. 
 
 
Träningsmål - måluppfyllelse 

Årliga resultatmål U14 Måluppfyllelse Kommentar 
Samtliga mål i U12 
  

 

Fundera och prata om mål och delmål för säsongen 
utifrån dina förutsättningar och tillsammans med 
tränaren gör en plan  

 

Att åkaren för sin egen träningsdagbok som gås 
igenom för att se att målen uppnås 

 

Ingen åkare för 
träningsdagbok  

Att åkarna tar ett större ansvar för sin egen 
försäsongsträning och inser vikten av detta  

  

Att individuell anpassning och egna teknikövningar i 
större utsträckning skall praktiseras  

  

Att alla åkare i gruppen får samma stöttning 
oavsett grad av satsning  

  

Att erbjudas tillfällen att träna i träningsgrupper 
motsvarande U8 och slalomskolan  

  

Att kunna använda alla kantregulatorer och förstå 
grundrörelser 
  

  

Kunna åka ett staket i röd terräng med god balans 
och rytm  

 

Att unna hoppkortsväng med stavisättning 
 

  

Att kunna åka tillämpat i puckelpist 
 

  

Att kunna hoppa och göra en 360 åt båda hållen 

 

Några av åkarna behärskar inte 
denna färdighet 

Att träna alla discipliner 
 

 

Att kunna friåka med fartkontroll i varierad terräng 
 

 

Att delvis ta ansvar för utrustning och skidvård 
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Junior/Skidgymnasium/Ski-cross 
Lisa Andersson (1997): 
Med i Skicross-landslaget och med SOK´s toppidrottsprogram. Rehabtränat hela säsongen. 
 
Emma Hammergård (1999): 
Studerat sitta andra år på University of Colorado i Boulder, USA. Hon gjorde resultat i 10 team-tävlingar med sitt 
lag ”Colorado Buffs” där hon blev topp-10 i åtta av dem. Hon kvalificerade sig till den nationella NCAA-finalen, 
där hennes lag blev två i lagtävlingen efter Utah. Individuellt blev det en 16:e plats i slalom, där åktiden i andra 
åket var den näst snabbaste. I GS blev Emma 14:e. 
Länk till hennes biografi på skolan: https://cubuffs.com/sports/skiing/roster/emma-hammergaard/15203 
 
Ida Larsen (2004) 
Ida började hösten 2020 ettan på NIU alpint gymnasium i Falun. Under säsongen gjorde Ida framsteg hela tiden, 
hon tävlade flitigt totalt 34 tävlingar sin första säsong som FIS-åkare. I Sundsvalls dubbla FIS/ENL-slalomtävlingar  
20 februari kom Ida 2:a och 3:a. På hemmaplan i Kungsbergets FIS/ENL slalom den 27 mars blev den en fin 4:e 
plats. I Sunnes FIS/ENL 25 februari nådde Ida en 11:e plats vilket blev säsongsbästa i storslalom.  
 
 
Träningsmål - måluppfyllelse 
Individuella träningsmål, träning främst utanför Gävle Alpina 
	
Verksamhetsmål – måluppfyllelse 
Inga verksamhetsmål satta för Gävle Alpina 
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Masters 
Ingen aktivitet avrapporterad 
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Förtroendevalda 
Under verksamhetsåret 1/5 2020 – 30/4-2021 har följande förtroendevalda representerat föreningen i enlighet 
med årsstämmans val och beslut. 
 
Styrelsen  
Fredrik Lundström Ordförande 
Thomas Andersson Ledamot, Vice ordf., kassör  
Carina Nyström Ledamot, Sekreterare 
Linda Johansson Ledamot, Lagledarkommittén 
Anders Göthe Ledamot 
Jonas Nilsson Ledamot 
Christopher Noack  Suppleant, TK  
 
Revisorer 
Eva Larsson och Agneta Davidsson  
 
Valberedningen  
Markus Danielsson 
Vakant         
      
Övriga funktionärer, utsedda av styrelsen 
Christopher Noack Ordförande Träningskommittén (TK) samt i del i GSF styrelse (Gästriklands skidförbund) 
Peter von Reedtz  Tävlingsansvarig (TA) samt Ordf. GSF styrelse (Gästriklands skidförbund) 
Fredrik Lundström Suppleant i GSF styrelse ombud (Gästriklands skidförbund) 
Eva Englund  Kansliet (Gästr. Idrottsförbund):     
 
Träningskommittén (TK) 
Christopher Noack har på styrelsens uppdrag agerat TK-ordförande.  
Utbildat 11 st ledare i Svensk alpin barntränarutbildning.   
 
Ledare & tränare 
Klubben har under året haft många engagerade tränare och lagledare som gjort att verksamheten har fungerat 
och bidragit till det positiva klimat vi nu gemensamt skapat inom klubben. 
 
Tävlingsansvarig (TA) samt Alpina kommittén distrikt Gästrikland (AK) 
TA har på styrelsens uppdrag representerat klubben i distrikts och regions sammanhang. Tävlingar har 
arrangerats där varje grupp varit ansvarig för minst en tävling i Hemlingby. TA har haft flera möten med KALPs 
motsvarighet.  
 
TA har för Gävle Alpinas räkning genomfört AK-relaterat arbete som representant för Gästriklands skidförbund 
gällande vår distriktsverksamhet, ex. planering av distriktsläger och LVC kval/tävlingar. Samarbetet har fungerat 
mycket bra och är en bidragande orsak till att vi i år genomförde ett gemensamt fartläger med gemensamt 
inhyrd tränare i V3. Det uppskattades och redan nu är planerna igång på ett nytt gemensamt fartläger till 
kommande säsong. 
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Översikt genomförda möten 
Ordinarie Årsmötet 2020-09-22 
 
Under verksamhetsåret har bl.a. följande möten genomförts: 
• 9st protokollförda styrelsemöten genomförts  (14/10, 3/11, 11/11, 17/11, 9/12, 19/1, 16/2, 17/3, 21/4, ) 
• 8st TK möten genomförts. 
• 4st AK, Distriktsmöten med Kungsbergets Alpina Skidklubb 
• 1 Regionsmöte 
• 2 samverkansmöten kring Hemlingby med Gävle Kommun mfl. 
• Ett ej protokollfört möte med Gävle Kommun kring bidragsansökningar 
• Ett par löpande telefonavstämningar med Kungsbergets Fritidsanläggning AB , ej protokollförda samt ett 

antal löpande telefonavstämningar. 
• Ytterligare möten med Gävle kommun, Kungsbergets Alpina Skidklubb, Dome Adrenaline Zone mfl.  

ej protokollförda) 

 

Medlemmar 
För tredje året i rad ökar vi antalet aktiva åkare, vilket är oerhört glädjande och ett kvitto på det aktiva arbete vi 
som förening gör för att säkra tillväxt.  
 
Tabellen nedan visar utvecklingen i medlemsantal de senaste 12 åren:  
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Ekonomi 
Kommentar till årsberättelsen: 
Klubben har under året bedrivit sin verksamhet i enlighet med den planering som lagts innan säsongen och i 
stort sett bedrivit de aktiviteter som även genomförts under tidigare år. I år har ingen subvention av 
träningsläger genomförts, vilket är den största bidragande orsaken till det ekonomiskt positiva resultatet. Fokus 
har legat på investeringar i höjd säkerhet vid träning och utrustning för träningsverksamheten. 
 
Bidrag har kraftigt reducerats i förhållande till föregående år, då Kultur & Fritid varit tvungen att prioritera och 
omvärdera utefter den pågående pandemin.  
 
Arbetet med att rekrytera nya sponsorer blir alltmer nödvändigt, då flera sponsorer varit engagerade i ett 
flertal år, vilket också reflekterats i den föreslagna budgeten för nästa verksamhetsår.  
 

Övrigt 
 
Anläggningen 
 
Hemlingby 
Hemlingbybacken är strategiskt oerhört viktig för klubbens tränings- och tävlingsverksamhet; 
 
● En stadsbacke som är nära för aktiva i Gävle  
● Skapar goda förutsättningar för många träningstillfällen inom rimliga tider under skolveckor 
● Spar både pengar och miljö genom minskade transporter 
● Utbildningsmässigt då den är enkelt att genomföra teknikutbildning av såväl ledare och åkare 
● Bas för rekrytering av nya medlemmar i yngre ålder 
● Starttornet som färdigställdes i slutet av 2014 används både vid träning och tävling. 

 
Snösprutning 
Ett trettiotal medlemmar deltog i årets snösprutningsutbildning för att kunna hantera 
snösprutningsanläggningen. Utbildningen genomfördes av Kultur & Fritid. Under säsongen har 
snösprutningsarbetet begränsats i omfattning och med avseende på kapacitet. 
 
 
Kioskverksamheten 
För att minimera spridningen av den pågående pandemin, fattade styrelsen beslutet att inte hålla kiosken öppen 
under säsongen. 
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Sist men inte minst... Stort tack! 
Vi vill tacka alla våra sponsorer och partners!  
Utan er hade vi inte kunnat göra hälften av vad vi åstadkommit i år.  
 
 
 
 
 


